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Interoelacia

W imieniu mieszkaic6w Wlocfawka, zwracam siq z pro3bq o przeanalizowanie moiliwo6ci
przeprowadzenie remontu nawierzchni bitumicznej ronda Ksiqdza Jerzego popiefuszki.

Obecnie stan nawierzchni tego skrzyiowania, znajdujqcego siq w ciqgu drogi krajowej, jest
katastrofalny izagra2a bezpieczedstwu w ruchu drogowym.


